
Dz-07.0021.3.2020 

Uchwała nr XVII/183/2020 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 17 marca 2020 roku 

 

w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa w 

sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

budowy chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 
Na podstawie § 36 ust. 1 uchwały nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (tekst jednolity: 

Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z 2019 r. poz. 5469) oraz § 27 ust. 2 pkt  7 Statutu 

Miasta Krakowa (tekst jednolity Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z 2019 r. poz. 

7074 z późn. zm.), Rada Dzielnicy VII uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

Wnosi się pod obrady Rady Miasta Krakowa określony w załączniku projekt uchwały 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących budowy 

chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec.  

   

§ 2. 

Referentem projektu uchwały, o którym mowa w §1 będzie radny Krzysztof 

Kwarciak. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie:  

W naszej dzielnicy każdego dnia setki osób muszą przemieszczać się wąskim poboczem ruchliwych 

dróg. Brak odpowiedniej infrastruktury prowadzi do wielu niebezpiecznych sytuacji. Mieszkańcy 

długie lata czekają na realizację inwestycji, które poprawiłyby sytuację pieszych. Rada Dzielnicy 

Zwierzyniec od dawna wnioskuje o wykonanie powyższych przedsięwzięć. Nasze apele dotychczas 

nie przyniosły jednak efektu. Ze względu na dużą wagę sprawy uważamy, że Rada Miasta Krakowa 

powinna zająć się problemem. 

Uważamy, że wszyscy mieszkańcy muszą mieć zapewniony dostęp do podstawowej infrastruktury. 

A chodnik nie może stanowić luksusu, który jest zarezerwowany tylko dla wybranych. Dlatego mamy 

nadzieję, że miasto położy większy nacisk na poprawę sytuacji na osiedlach peryferyjnych. 

 



 

Załącznik 

do Uchwały nr XVII/183/2020 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 17 marca 2020 roku 

UCHWAŁA NR …….. 

Rady Miasta Krakowa 

z dnia ………. 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

budowy chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt  2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 

jednolity: Dz.U. 2019 poz. 506 z późń. zm.) Rada Miasta Krakowa uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Ustala się kierunki działania dla Prezydenta Miasta Krakowa polegające na podjęciu 

wszelkich możliwych, koniecznych i prawnie dopuszczalnych działań zmierzających do 

budowy chodników w następujących lokalizacjach (kolejność alfabetyczna): 

 ul. Jeleniowa (na całej długości) wraz z górnym odcinkiem ul. Modrzewiowej, 

 ul. Korzeniaka (na odcinku od ul. P. Skargi do ul. Majówny), 

 ul. Księcia Józefa (następujące odcinki: od przystanku Glinnik do  skrzyżowania z ul. 

Kamedulską, pomiędzy budynkami nr 291 a nr 297 oraz pomiędzy budynkami nr 255 a 

nr 287), 

 ul. Leśmiana (na całej długości), 

 ul. Leśna (od skrzyżowania z ul. Starowolską do budynku numer 23), 

 ul. Orla wraz z fragmentem ul. Zakamycze, 

 ul. Podłużna (na całej długości), 

 ul. Rzepichy (na całej długości), 

 ul. Starowolska (na całej długości). 

§ 2. Postuluje się, aby Prezydent Miasta Krakowa przedłożył sprawozdanie z działań 

podjętych w celu wykonania § 1 do dnia 31 października 2020 roku. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Krakowa. 

§ 4 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Uzasadnienie : 

W naszej dzielnicy każdego dnia setki osób muszą przemieszczać się wąskim poboczem ruchliwych 

dróg. Brak odpowiedniej infrastruktury prowadzi do wielu niebezpiecznych sytuacji. Mieszkańcy 

długie lata czekają na realizację inwestycji, które poprawiłyby sytuację pieszych. Rada Dzielnicy 

Zwierzyniec od dawna wnioskuje o wykonanie powyższych przedsięwzięć. Nasze apele dotychczas 

nie przyniosły  jednak efektu. Ze względu na dużą wagę sprawy uważamy, że Rada Miasta Krakowa 

powinna zająć się problemem.  

Uważamy, że wszyscy mieszkańcy muszą mieć zapewniony dostęp do podstawowej infrastruktury. 

A chodnik nie może stanowić luksusu, który jest zarezerwowany tylko dla wybranych. Dlatego mamy 

nadzieję, że miasto położy większy nacisk na poprawę sytuacji na osiedlach peryferyjnych. 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 


